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Sammanträdesprotokoll      
2017-05-08, möte 4  

Närvarande ledamöter  

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Pia Olsson, Riksförbundet för Social och Mental Hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

 

Ej närvarande 

Lena Huss, Riksförbundet för Social och Mental hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

 

I tjänsten närvarande 

Linus Olsson, bitr. avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

 

  

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande och öppnade 

mötet. 

 

2. Val av protokolljusterare 

Pia valdes till protokolljusterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 

maj 

Linus gick igenom föredragningslistan. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

 

Ärende 4. Tertialrapport 1 

Rådet har inte fått ta del av ärendet. Rådet 

informeras om huvuddragen i rapporten.  

 

Ärende 7. Förskolan Svea 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 8. Skolinspektionens uppföljning av 

tillsyn inom förskolan i Norrmalms 

stadsdelsområde 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

 

6. Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på 

remisser i samband med att ett tjänsteutlåtande tas 

fram. Enligt överenskommelse är rådets 

ordförande och vice ordförande uppsatta på 

sändlistan så de får kännedom om alla remisser 

samtidigt som de sänds till den avdelning som ska 

bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

Rådet önskar yttra sig över följande remisser. 

 

Omvandla Karlbergsvägen till en esplanad  

Rådet önskar se ett program som ökar 

tillgängligheten för alla, även för personer med 

transportbehov och funktionsnedsättningar. Rådet 

bevakar ärendet. 

 

Reviderade riktlinjer för barnomsorg på 

obekväm arbetstid 

I denna remiss framgår det ingenting om 

funktionsnedsättningar, vare sig det gäller barn 

eller vuxna. Lokalernas tillgänglighet ska alltid 

beaktas. 

 

Remiss om väderskydd vid Stockholms 

båthållplatser 

Rådet ser positivt på att väderskydd upprättas vid 

Stockholms båthållplatser, men uppmärksammar 

att tillgänglighet för alla inte nämns i ärendet.  

 

Kulturtaxa för upplåtelse av stadens mark 

Rådet ser positivt på förslaget om kulturtaxa då 

det också kan gynna personer med 

funktionsnedsättningar. 
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Kommunikationsprogram för Stockholms stad  
Rådet lämnar ett yttrande. Se bilaga. 

 

7. Tankar om aktiviteten den 9 maj 

Rådet tycker det är en bra ide att deltagarna först 

bildar sig en egen uppfattning om vad som är 

tillgänglig och vad som kan vara hinder, utifrån 

olika aspekter av funktionsnedsättning. Monicka 

kommer ha med sig glasögon som motsvarar olika 

typer av synnedsättning. Parkmiljöavdelningen 

förbereder en dragning för alla deltagare.  

 

 

8. Bevakningslistan 

Höstens möten är den: 

 14 augusti, funktionshinderombudsmannen 

 11 september, polisen 

 9 oktober, funktionshinderinspektörerna 

 13 november 

 4 december 

 

9. Övriga frågor 

a) Louise informerar om Stockholmshems 

Tillgänglighet, projekteringsanvisningar för 

ombyggnationer, från maj 2017.  

b) Projekt mot hemlöshet startar i augusti, med 

Ida Burlin som projektledare. Projektet ska 

kartlägga vilka som riskerar att hamna i 

hemlöshet och hur detta kan förebyggas.  

c) Förslag på text att skicka till Karin 

Wanngård kommer mejlas till rådets 

sekreterare. 

 

10. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Rådet saknar tertialrapport 1 i pappersform.  

 

11. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Vårens sista sammanträde är måndag 

den 5 juni 2017  
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OBS! ny mötestid kl. 13.30, med förmöte kl. 

13.00.  

 

 


